
Tour Code: HML

行程次序，以當地旅社安排為准。
Sequences of Itinerary are subject

to local arrangement.

Bruce Lee's Former Residence
李小龙祖居

Bruce Lee's Former Residence
李小龙祖居

LN Garden Guangzhou
广州花园酒店

LN Garden Guangzhou
广州花园酒店

Rua do Cunha
官也街

Rua do Cunha
官也街

China
中国

5D4N
澳门 / 珠海 / 佛山 / 广州+
广州花园酒店 (白金酒店)
MACAO / ZHUHAI / FOSHAN / GUANGZHOU +

LN GARDEN GUANGZHOU (PLATINUM HOTEL)

LN Garden Guangzhou
广州花园酒店

LN Garden Guangzhou
广州花园酒店

Macao
澳门



免责声明：由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/ 宗教节日，公众假期, 天气状况，交通等情况，自然灾害，必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整（调整景点游览顺序）
以确保行程顺利进行,会或否事先通知。 
备注：如果旅游行程受到上述问题的影响，将不予退款或更换。图片仅供参考。

Ruins of St. Paul’s
大三巴

Ruins of St. Paul’s
大三巴

Canton Tower
广州塔

Canton Tower
广州塔

Riyuebei-Zhuhai 
Grand Theatre

日月贝-珠海大剧院

Riyuebei-Zhuhai 
Grand Theatre

日月贝-珠海大剧院

 广州花园酒店 - 广州花园酒店主体建筑为“Y”型，寓意 “Young”，
年轻和希望。广州花园酒店被誉为改革开放的标志之一，是中国创建的
金五星级饭店中唯一的民族品牌，首创亚运总部饭店。以简约凝练的现
代建筑风格演绎中华文化的成功范例。所以其故事传承感动无数人，被
誉为当代中国酒店业经理人的摇篮。广州花园酒店流光溢彩、独一无二
的历史与文化元素，留下了一个大时代的印记，而广州花园酒店的故事
也与中国住业的传承与创新息息相连，与广州商都文化、花城文明一脉
相承。

广州花园酒店

 官也街 - 位处澳门氹仔市中心地带；长150米、阔5米。南与施督 宪正
街（Rua Direita Carlos Eugénio）、告利雅施利华街（Rua Correia da 
Silva）成T字型相交，北与地堡街（Rua do Regedor） 、消防局前地成T
字型相交，是澳门新兴的著名景点之一，每年吸引的游客不计其数。官
也街的由来是纪念澳门的第81任总督官也。

澳门

 广州塔 - 又称广州新电视塔，昵称小蛮腰。广州塔塔身主体高454米，
天线桅杆高146米，总高度600米，是中国第一高塔 ，国家AAAA级旅游
景区。广州塔是广州市的地标工程，电视塔可抵御8级地震、12级台风
，设计使用年限超过100年 。广州塔塔身168~334.4米处设有“蜘蛛侠
栈道”，是世界最高最长空中漫步云梯。塔身422.8米处设有旋转餐厅
，是世界最高的旋转餐厅 。塔身顶部450~454米处设有摩天轮，是世界
最高摩天轮 。天线桅杆455~485米处设有“极速云霄”速降游乐项目，
是世界最高的垂直速降游乐项目 。

 李小龙祖居 - 位于广东省佛山市顺德区均安镇上村李氏宗祠附近，占地
51.8平方米，该房是李小龙的祖父李震彪所建， 其父李海泉曾经在这里
居住过。李小龙故居分一房一厅一厨一天井，屋高4.2米，厅宽15坑，
房宽11坑，分为厨房、客厅、睡房，为珠江三角洲地区传统的砖木结构
民居。

广州

 佛山祖庙 - 广东省佛山市禅城区祖庙路21号。供奉道教真武玄天上帝 
，始建于北宋元丰年间（1078~1085年），是中原人南迁到岭南时所带
来的北帝崇拜的产物；明洪武五年(1372年)重修；至清代初年逐渐成为
一座体系完整、结构严谨、具有浓厚地方特色的庙宇建筑。 佛山祖庙建
筑群占地3500平方米由排列在南北中轴线上的万福台、灵应牌坊、锦香
池、钟鼓楼、三门、前殿、正殿、庆真楼等建筑物组成。祖庙整座建筑
多用木石材料，斗拱梁架全用坚实的木料接榫构成，殿堂屋脊以石湾陶
塑（瓦脊公仔）装饰，四周墙壁镶有大量砖雕、灰雕，殿内摆设有木雕
、石雕、铁铸、铜铸、锡铸艺术品，堪称一座艺术殿堂。

 岭南天地 - 位于佛山市禅城区祖庙东华里中心地段，规划有住宅、办公
楼、零售、酒店﹑餐饮、娱乐、旅游及文化等多功能设施。岭南天地保
留岭南风情风貌，传统文化与国际时尚完美融合，历史文化、艺术与商
业形成良好互动，国际连锁品牌与百年老店相映成趣，为佛山精心打造
一个优质的市中心综合发展项目。

佛山

观光景点：

酒店住宿（4 晚）
✓ 珠海丽芮酒店或同级  x 1 晚
✓ 佛山华美达酒店或同级  x 1 晚
✓ 广州花园酒店或同级  x 2 晚

✓ 4 早餐 / 3 午餐 / 2 晚餐
风味餐：
★ 筲箕鱼风味 ★ 点都德点心餐 ★ 功夫渔宴
★ 餐饮名店尖沙咀 ★ 烧鹅餐

第一天 启程 a 澳门 b 珠海
(机上用餐/-/晚)

 威尼斯人
 官也街
 大三巴
 议事亭前地

第二天 珠海 b 佛山 (早/午/-)

 野狸岛 
 日月贝歌剧院（外观）

 佛山祖庙 
 黄飞鸿纪念馆 

 叶问馆
 舞狮表演
 岭南天地

第三天 佛山 b 广州 (早/午/晚)

 南风古灶
 千灯湖公园
 佛罗伦萨小镇
 大佛寺
 北京路步行街

第四天 广州 (早/午/-)

 花城广场
 广州塔（外观）

 新荔枝湾
 粤剧博物馆
 永庆坊
 李小龙祖居
 上下九步行街

第五天
广州 b 珠海 b 澳门
a 回程 (早/-/机上用餐)

精简行程



Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations 
reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

Wong Fei-hung Memorial Hall
黄飞鸿纪念馆

Wong Fei-hung Memorial Hall
黄飞鸿纪念馆

housand Lantern Lake
千灯湖公园

housand Lantern Lake
千灯湖公园

Beijing Road
北京路步行街
Beijing Road
北京路步行街

TOURIST ATTRACTIONS:

D1
DEPARTURE a
MACAO b ZHUHAI

(MOB/-/D)

 The Venetian
 Rua do Cunha
 Ruins of St. Paul’s
 Senado Square

D5
GUANGZHOU b ZHUHAI
b MACAO a DEPARTURE

(B/MOB)

D2 ZHUHAI b FOSHAN
(B/L/-)

 Yeli Island 
 Riyuebei-Zhuhai Grand Theatre (Outlook) 

 Foshan Ancestral Temple
 Wong Fei-hung Memorial Hall
 Yip Man Memorial Museum
 Lion Dance Performance
 Ling Nan Tian Di

D3 FOSHAN b 
GUANGZHOU (B/L/D)

 Nanfeng Ancient Kiln
 Thousand Lantern Lake 
 Florentia Village 
 Dafo Temple 
 Beijing Road

SCHEDULE

HOTEL OR SIMILAR (4 NIGHTS)
✓ Radisson RED Hotel Zhuhai Gongbei Port 
 or similar class         x1 Night
✓ Foshan Ramada Encore By Wyndham Chinatow
    or similar class      x1 Night
✓ LN Garden Hotel Guangzhou or similar class     x2 Nights

✓ 4 Breakfast / 3 Lunch / 2 Dinner
Special Cuisine:
★ Shau Kei Fish Flavor
★ Kungfu Fish Cuisine
★ Tsim Sha Tsui Famous Restaurant
★ Roasted Goose
★ DianDuDe Dimsum

LN GARDEN HOTEL GUANGZHOU 

 LN Garden Hotel Guangzhou  - The main building of the Garden Hotel 
Guangzhou is Y-shaped, as in the word “Young,” and was meant to symbolize 
youth and hope. Crowned as one of the symbols of China's Reform and Opening 
Up, the Garden Hotel Guangzhou was initiated and invested by prominent 
personages, who also drafted the blueprint, laid the foundation stone and inscribed 
the name for the hotel. It is the only local brand among China's first three platinum 
five-star hotels, and the headquarters hotel of the 16th Asian Games. Show-casing 
traditional Chinese culture in a concise and refined modern architectural style, the 
Hotel has received numerous promi-nent figures since its opening and become the 
cradle of modern Chinese hotel managers. The Hotel has preserved many unique 
historical and cultural elements and the deep imprint of a great era. The story of the 
Garden Hotel is closely related to the heritage and innovation of China’ s hospitality 
industry as well as the tradition of Guangzhou as a commercial center and a flower 
city.

MACAO

 Rua do Cunha - Located in the center of Taipa, Macau, this 150-meter-long 
and 5-meter-wide pedestrian street is one of Macau's most famous attractions. 
It intersects with Rua Direita Carlos Eugénio and Rua Correia da Silva to the 
south and Rua do Regedor and Fire Station Square to the north. The street is 
named after Macau’s 81st Governor, Cunha, and attracts countless visitors 
each year.

GUANGZHOU

 Canton Tower - also known as Guangzhou Tower, is one of the most iconic 
landmarks in Guangzhou, China. Standing at 600 meters (1,969 feet), it was the 
tallest tower in China until it was surpassed by the Shanghai Tower. Completed 
in 2010, it served as a major attraction during the 2010 Asian Games and 
remains a symbol of Guangzhou's modernization and architectural excellence

 Bruce Lee’s former residence - Bruce Lee’s former residence and the 
surrounding Bruce Lee Paradise Park serve as a cultural and educational site, 
attracting martial arts enthusiasts and fans from around the world. Visitors can 
explore exhibits on Bruce Lee’s philosophy, family history, and martial arts 
training.

FOSHAN

 Foshan Ancestral Temple - is a famous historical and cultural site 
located in Foshan, Guangdong, China. Originally built during the Song Dynasty 
(1078-1085), it was initially dedicated to Beidi , the Northern God, who was 
believed to have the power to control water and protect people from floods. 
Over the centuries, it has become a symbol of Lingnan culture, blending 
traditional Chinese architecture, folk customs, and martial arts heritage.The 
temple complex features beautifully preserved ancient buildings, intricate wood 
and stone carvings, and colorful ceramic decorations. It is also known for 
hosting Lion Dance performances and being closely associated with the 
legendary martial artist Ip Man and the Wing Chun martial arts tradition.

 Lingnan Tiandi - is a vibrant cultural and commercial district located in 
Foshan, Guangdong, China. It is a revitalization project that blends traditional 
Lingnan architecture with modern urban development. The area preserves 
historic buildings, narrow alleyways, and ancestral halls while incorporating 
contemporary shops, restaurants, and entertainment venues.

D4 GUANGZHOU (B/L/-)

 Flower City Square
 Canton Tower (Outlook)

 Lychee Bay
 The Cantonese Opera Museum
 Yong Qing Fang 
 Bruce Lee's Former Residence
 Shangxiajiu Pedestrian Street



ICE HOLIDAYS SDN BHD 
(230643-X) KPK/LN:2441

Operated By

*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*

*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*

General Information 

 • 澳门 MACAO • 

Departure Date: Flight :

Tour Fare: Airport Tax & Fuel Surcharge:

Tipping: Agent Collection Fee:

Visa: Travel Insurance:

 TOTAL :

出发日期： 航班行程：

团费： 机场税及燃油附加费：

小费： 旅行社代收费：

签证： 旅行保险：

 总数:

Macao   : +853
澳门   : +853
China   : +86
中国   : +86

Macao/Hong Kong/China - No time different
with Malaysia

澳门/香港/中国- 时间与马来西亚时间标准时无相差

10 MOP = MYR 6
10 澳门元 = 马币 6
10 RMB = MYR 6.50
10 人民币 = 马币 6.50

Voltage - 220 V

电压 - 220伏特

GD Partner:

类型 / Type G - 品字形插头 / 3 Pin plugs

类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat
         blade pin “V-shape”

Macanese Pataca - MOP
澳门元   - MOP
Renminbi  - RMB
人民币   - RMB

信用卡
Credit Card

拨号代码
Dial Code

电压
Voltage

货币兑换率
Exchange Rate

货币
Currency

时差
Time Difference

插座
Power Socket

气候
Weather

飞机型号
Aircraft Type

行李托运
Luggage

Allowance

Each individual are entitled to check in 1
luggage of not more than 20 kg and a hand
carry bag not more than 7 kg.

每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，以
及托运行李不超过20公斤。

* 致电信用卡中心，以延长你的信用卡额度

* Major credit cards such as Visa and Master 
   card are mostly widely used

Summer 夏季
1月 – 12月
Jan to Dec
31℃ ~ 14℃

A320


